

## PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6346212

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	ASSIGNMENT
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>	
<b>Name</b>	<b>Execution Date</b>
SPINEUP INC.	09/09/2020
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>	
<b>Name:</b>	SPINK UP INC.
<b>Street Address:</b>	100 N. BISCAYNE BLVD.
<b>City:</b>	MIAMI
<b>State/Country:</b>	FLORIDA
<b>Postal Code:</b>	33132
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>	
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>
<b>Patent Number:</b>	9693871
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>	
<b>Fax Number:</b>	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
<b>Email:</b>	sscott@shutts.com
<b>Correspondent Name:</b>	STEVEN GREENBERG
<b>Address Line 1:</b>	525 OKEECHOBEE BLVD.
<b>Address Line 2:</b>	SUITE 1100
<b>Address Line 4:</b>	WEST PALM BEACH, FLORIDA 33401
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	BRINGER-SPINK UP
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	STEVEN GREENBERG
<b>SIGNATURE:</b>	/Steven Greenberg/
<b>DATE SIGNED:</b>	10/13/2020
<b>Total Attachments: 9</b>	
source=SPINKUP#page1.tif	
source=SPINKUP#page2.tif	
source=SPINKUP#page3.tif	
source=SPINKUP#page4.tif	
source=SPINKUP#page5.tif	
source=SPINKUP#page6.tif	

source=SPINKUP#page7.tif

source=SPINKUP#page8.tif

source=SPINKUP#page9.tif

PATENT ASSIGNMENT

Between the undersigned

SPINEUP, Inc., a US company incorporated under the laws of the State of Florida, which registered office is 100N Biscayne Blvd. Suite 3070, Miami 33132, Florida, United States, registered under No. 83-2003901.

Hereby represented by Mr. Philippe LAURITO, Chairman,

Hereinafter referred to as the « Assignor »

On the one hand,

AND

Spink Up Inc., a US company incorporated under the laws of the State of Florida, which registered office is 100N Biscayne Blvd., Miami 33132, Florida, United States, registered under No. 83-2003901.

Represented by Mr. Philippe LAURITO, Chairman,

Hereinafter referred to as the « Assignee »

On the other hand,

Hereinafter referred to individually as the "PARTY" or collectively as the "PARTIES"

WHEREAS:

The Assignor is the owner of the patents and patent applications listed in Schedule. Hereinafter referred to as the "Patents".

The Assignor and the Assignee agree on transferring and assigning these Patents to the Assignee.

NOW, THEREFORE, THE PARTIES AGREED ON THE FOLLOWING:

CONTRAT DE CESSION DE BREVETS D'INVENTION

Entre les soussignés

La Société SPINEUP Inc., société de droit américain de l'Etat de Floride, dont le siège social est 100N Biscayne Blvd. Suite 3070, Miami 33132, Floride, Etats-Unis, immatriculée sous le n° 83-2003901.

Représentée aux présentes par Monsieur Philippe LAURITO, Président,

Ci-après désignée le « Cédant »

D'une part,

ET

La Société Spink Up Inc., société de droit américain de l'Etat de Floride, dont le siège social est 100N Biscayne Blvd., Miami 33132, Floride, Etats-Unis, immatriculée sous le n° 83-2003901.

Représentée aux présentes par Monsieur Philippe LAURITO, Président,

Ci-après désignée le « Cessionnaire »

D'autre part,

Ci-après désignées individuellement la PARTIE ou collectivement les PARTIES.

APRÈS QU'IL A ÉTÉ EXPOSÉ QUE :

Le Cédant est titulaire des brevets et demandes de brevet figurant dans l'Annexe. Ci-après désignées les « Brevets ».

Le Cédant et le Cessionnaire sont convenus de la cession au profit de ce dernier des Brevets.

EN CONSEQUENCE DE QUOI, IL A ÉTÉ CONVENU CE QUI SUIT :

Article 1: Purpose of the contract

- 1.1. The Assignor assigns to the Assignee which accepts, full and entire ownership of the Patents and all rights, titles and interests in and to the said Patents, as from the date of signature of this Deed by both Parties.
- 1.2. The assignment includes both current and future rights attached to the Patents.
- 1.3. The Assignor undertakes to provide the Assignee with the complete file of the Patents and to provide all relevant information relating to the content and status of the Patents, any action required for the examination, publication, registration, defense and maintenance of Patents, as well as any deadlines for such actions, including any deadlines for payment of annuities / maintenance fees.

Article 2: Effects of the assignment

- 2.1. As a result of the assignment, the Assignee has the exclusive right to use the invention which is the subject of the Patents, directly and/or through one or several licensee(s) or beneficiary(ies) of the right to use the invention.
- 2.2. The Assignee also has the right to freely transfer or assign to a third party or to transfer to a company as an asset part or the whole of the rights acquired on the Patents.
- 2.3. As from the signature of this Deed, the Assignee shall be subrogated in all the rights, claims and privileges of the Assignor on the Patents and may substitute themselves for the Assignor in the pursuit of any action that the latter may have initiated on the basis of their rights. In particular, the Assignee may

Article 1 : Objet du contrat

- 1.1. Le Cédant cède au Cessionnaire qui l'accepte, la propriété pleine et entière des Brevets ainsi que l'ensemble des droits, titres et intérêts y afférant, à compter de la date de la signature du présent Contrat par les deux Parties.
- 1.2. La cession comprend tant les droits actuels que ceux à venir attachés aux Brevets.
- 1.3. Le Cédant s'engage à remettre au Cessionnaire le dossier complet des Brevets et à lui communiquer toute information pertinente relative au contenu et au statut des Brevets, à toute action requise au titre de l'examen, de la publication, de l'enregistrement, de la défense et du maintien en vigueur des Brevets, ainsi qu'à tout délai pour ces actions, et notamment tout délai de paiement d'annuités.

Article 2 : Effets de la cession

- 2.1. En conséquence de la cession, le Cessionnaire dispose seul du droit d'exploiter à sa guise l'invention objet des Brevets et les Brevets, de manière directe et/ou par l'intermédiaire d'un ou plusieurs licencié(s) ou bénéficiaire(s) d'un droit d'exploitation.
- 2.2. Le Cessionnaire dispose également de la faculté de librement transférer ou céder à un tiers ou apporter en société tout ou partie des droits qu'il a acquis sur les Brevets.
- 2.3. A compter de la signature du présent Contrat, le Cessionnaire se trouve subrogé dans tous les droits, actions et privilèges du Cédant sur les Brevets et pourra se substituer au Cédant pour la poursuite de toute action qu'aurait pu engager ce dernier du fait de ses droits. Le Cessionnaire pourra notamment

sue any third parties for having infringed the Patents, even if the infringement occurred prior to the date of this assignment, provided the action is not time-barred at the date of signature of this Deed, and may seek corresponding damages before the Courts.

2.4. The Assignee shall be solely entitled to pursue in its own name, as its own expense, risks and benefits and under its own responsibility, both as applicant and defendant, any proceedings or actions relating to the Patents, including the procedures relating to the examination, grant, maintenance and defense of the Patents.

2.5. It is further agreed that, as from the date of signature of this Deed by both Parties, all costs, royalties and fees relating to the assigned Patents, such as: maintenance of the Patents, examination procedures, grant procedures, shall be borne exclusively by the Assignee.

2.6. The Assignee shall in any event freely decide whether or not to maintain the Patents.

#### Article 3: Price of the assignment

3.1. The present assignment is made in exchange for good and valuable consideration.

3.2. This amount will be paid by cheque or bank transfer on the date of signature of this agreement.

#### Article 4: Guarantees

4.1. The Assignor warrants and represents having full and complete control and ownership of the Patents.

4.2. The Assignor warrants the material existence of the Patents on the day of the assignment.

poursuivre tout tiers en contrefaçon des Brevets, y compris pour des faits commis antérieurement à la date de la présente cession, non prescrits à la date de signature du présent Contrat, et demander en justice réparation du préjudice correspondant.

2.4. Le Cessionnaire sera seul habilité à poursuivre à son nom, à ses frais, à ses risques et à son bénéfice et sous sa responsabilité, tant en demande qu'en défense, toutes procédures, instances ou actions relatives aux Brevets, et notamment les procédures d'examen, de délivrance, de maintien en vigueur et de défense des Brevets.

2.5. Il est par ailleurs convenu qu'à compter de la date de signature du présent Contrat par les deux Parties, tous les frais, redevances et honoraires afférant aux Brevets cédés, tels que : maintien en vigueur des Brevets, procédures d'examen, de délivrance, etc., seront supportés exclusivement par le Cessionnaire.

2.6. Le Cessionnaire reste en tout état de cause libre de maintenir ou non les Brevets.

#### Article 3 : Prix de la cession

3.1. La présente cession est consentie en échange d'une contrepartie adéquate.

3.2. Cette somme sera versée par chèque ou virement bancaire à la date de signature du présent contrat.

#### Article 4 : Garanties

4.1. Le Cédant déclare et garantit avoir la pleine et entière disposition et propriété des Brevets.

4.2. Le Cédant garantit l'existence matérielle des Brevets au jour de la cession.

*A.K.*

4.3. The Assignor warrants that they are not aware of any third party's action or claim which could limit the scope of protection of the Patents or the scope of the present assignment, including any action for invalidation of the Patents.

4.4. The Assignor also warrants that they have not granted, in part or in whole, any rights to use, nor any license or assignment, pledge or any other rights which could affect the free disposal and use of the Patents.

4.5. The Assignor declares that they are not aware of any claim from third parties which would own prior rights.

4.6. The Assignor warrants to the Assignee the full, peaceful and unencumbered enjoyment of the assigned rights. Should the Assignee be sued by a third party for infringement because of the use of the Patents, the Assignor undertakes to defend the Assignee and to bear the defense costs, as well as any damages that the Assignee might be condemned to pay as a result of these proceedings.

#### Article 5: Assignor's undertakings

5.1. The Assignor shall, at the request and expense of the Assignee, do, execute, or provide all that must be done, including signing or providing all documents, authentic instruments or any other document or information that may reasonably be required by the Assignee to enable the Assignee to enjoy and dispose fully and freely of the rights in the assigned Patents and to register this assignment.

5.2. It is further agreed that, as from the date of signature of this Deed by both Parties, all costs, royalties and fees relating to recordals of the present transfer of

4.3. Le Cédant garantit également n'avoir connaissance d'aucune action ou réclamation de tiers susceptible de limiter la portée de la protection des Brevets ou la portée de la présente cession, et notamment aucune action en nullité des Brevets.

4.4. Le Cédant garantit également n'avoir concédé, totalement ou partiellement, ni droit d'exploitation, ni licence ou cession, ni droit de gage ou nantissement ni tout autre droit susceptible d'affecter la libre disposition et la libre exploitation des Brevets.

4.5. Le Cédant déclare n'avoir connaissance d'aucune réclamation de la part de tiers titulaires de droits antérieurs.

4.6. Le Cédant garantit au Cessionnaire la jouissance entière, paisible, libre de toute servitude et de toute éviction, des droits cédés. Dans l'hypothèse où le Cessionnaire serait poursuivi par un tiers en contrefaçon du fait de l'exploitation des Brevets, le Cédant s'engage à défendre le Cessionnaire et à prendre en charge les frais de défense, ainsi que les éventuels dommages et intérêts, incombant à celui-ci à l'issue de ces poursuites.

#### Article 5 : Obligations du Cédant

5.1. Le Cédant devra, à la demande et aux frais du Cessionnaire, faire, exécuter ou procurer tout ce qui doit l'être, et notamment signer ou produire tous les documents, actes authentiques ou toute autre pièce ou information pouvant lui être raisonnablement exigés par le Cessionnaire pour permettre à celui-ci de jouir et de disposer pleinement et librement des droits sur les Brevets cédés et de procéder à l'inscription de la présente cession.

5.2. Il est par ailleurs convenu qu'à compter de la date de signature du présent Contrat par les deux Parties, tous les frais afférant aux inscriptions auprès des

ownership of the Patents to the Assignee with the Industrial Property Offices, shall be borne exclusively by the Assignor.

**Article 6 : Assignee's undertakings**

6.1. The Assignee shall decide alone on the continuation of the procedures for the grant and/or maintenance of the Patents and shall carry out these procedures under its sole responsibility and at its own expense without any recourse against the Assignor if the patents were eventually not granted. Similarly, if one or all of the Patents are rejected, cancelled or void by a final decision of an Industrial Property Office or by a final decision of a Court, the Assignee may not claim any compensatory indemnity or reimbursement in its favor of the sums already received by the Assignor for the present assignment.

6.2. The Assignee shall, at the request and expense of the Assignor, do, execute or procure all that must be done, including signing or producing all documents, authentic instruments or any other document or information that may reasonably be required of him by the Assignor to enable him to register this assignment.

**Article 7: Power of attorney**

Any holder of an original of this document is empowered to record it with the corresponding Industrial Property Offices.

**Article 8: Applicable law**

8.1. This Deed will be governed by, and enforced in accordance with, the laws of the state of Florida.

Offices de Propriété Industrielle du présent transfert de propriété des Brevets au profit du Cessionnaire, etc., seront supportés exclusivement par le Cédant.

**Article 6 : Obligations du Cessionnaire**

6.1. Le Cessionnaire décidera seul de la poursuite des procédures en vue de la délivrance et/ou du maintien en vigueur des Brevets et assurera ces procédures sous sa seule responsabilité et à ses frais sans pouvoir engager de recours en garantie contre le Cédant au cas où les Brevets ne seraient pas délivrés. De même, au cas où l'un des Brevets ou tous les Brevets viendraient à être rejetés, déclarés nuls ou déchus par décision définitive d'un Office de Propriété Industrielle ou d'une Juridiction, le Cessionnaire ne pourra prétendre à aucune indemnité compensatoire ni au remboursement à son profit des sommes déjà perçues par le Cédant au titre de la présente cession.

6.2. Le Cessionnaire devra, à la demande et aux frais du Cédant, faire, exécuter ou procurer tout ce qui doit l'être, et notamment signer ou produire tous les documents, actes authentiques ou toute autre pièce ou information pouvant lui être raisonnablement exigés par le Cédant pour permettre à celui-ci de procéder à l'inscription de la présente cession.

**Article 7 : Pouvoir**

Il est donné pouvoir à tout porteur d'un original des présentes pour procéder à son inscription auprès des différents Offices de Propriété Industrielle concernés.

**Article 8 : Loi applicable au contrat**

8.1. Le présent contrat est soumis au droit de l'Etat de Floride.

8.2. The present Deed is translated into French. In the event of a difficulty in the interpretation of this Deed and/or in case of dispute, the English version shall prevail.

Article 9: Dispute resolution

9.1. The Parties shall endeavor to resolve any dispute arising from the interpretation and/or performance of this Deed amicably and in good faith.

9.2. In the event of persistent disagreement, any dispute shall be submitted to the Florida Court, to which the parties grant exclusive jurisdiction.

Article 10: Entry into force of the Deed

This Deed shall enter into force on the date of its signature by both Parties.

Made in two original copies, one for each party.

Done *Miami*

The *09/05/2020*

For SpineUp Inc.

Mr. Philippe LAURITO  
Acting in his capacity as Chairman



For Spink Up Inc.

Mr. Philippe LAURITO

8.2. Le présent contrat est traduit en français. En cas de difficulté d'interprétation et/ou en cas de litige, le texte anglais prévaudra.

Article 9 : Règlement des litiges

9.1. Les parties s'efforceront de résoudre à l'amiable et de bonne foi tout différend né de l'interprétation et/ou de l'exécution du présent Contrat.

9.2. En cas de désaccord persistant, tout différend sera soumis à l'appréciation de la Cour de Floride, à laquelle les parties donnent compétence exclusive.

Article 10 : Entrée en vigueur du contrat

Le présent Contrat entre en vigueur à compter de sa date de signature par les deux Parties.

Fait en deux exemplaires originaux, dont un pour chaque partie.

Fait à *Miami*

Le *09/05/2020*

Pour la Société SpineUp Inc.



M. Philippe LAURITO  
Agissant en qualité de Président



Pour la Société Spink Up Inc.

M. Philippe LAURITO



<p>Acting in his capacity as Chairman</p> 	<p>Agissant en qualité de Président</p> 
---	--

**Schedule  
Patents and patent applications**

Title of Patent application	Country/Territory	Filing No.	Filing date	Publication No.	Publication date	Status
Vertebral implant provided with a self-locking and unlocking means	France	FR1254831	25/05/2012	FR2990845	29/11/2013	Registered
	PCT WO2013/175147, filed on May 25, 2012, under priority of application FR 1254831.					
	Europe	EP13728488.1	24/05/2013	EP2854714	08/04/2015	Published
	US	14/403,431	24/05/2013	20150142115	21/05/2015	Registered
	Brazil	BR112014029230-2	24/05/2013	WO2013/175147	28/11/2013	Published
Japan	2015-513253	24/05/2013	2015-520645	23/07/2015	Registered	

**Annexe  
Brevets et demandes de brevet**

Titre de la demande	Pays/Territoire	N° de dépôt	Date du dépôt	N° de publication	Date de publication	Statut
Implant vertébral doté d'un moyen autonome de verrouillage et de déverrouillage	France	FR1254831	25/05/2012	FR2990845	29/11/2013	Enregistrée
	PCT WO2013/175147, déposé le 25 mai 2012, sous la priorité FR 1254831.					
	Europe	13728488.1	24/05/2013	EP2854714	08/04/2015	Publiée
	Etats-Unis	14/403,431	24/05/2013	20150142115	21/05/2015	Enregistrée
	Bésil	BR112014029230-2	24/05/2013	WO2013/175147	28/11/2013	Publiée

	Japon	2015-513253	24/05/2013	2015-520645	23/07/2015	Enregistrée
--	-------	-------------	------------	-------------	------------	-------------